
 Utvärdering Äldredagen 2022 
 ●  Mycket bra, trevliga personer man möter 
 ●  Hej! Jättetrevligt, men alla som ville komma in till Pecke Polis och Magnus 

 Bäcklund fick inte plats! Gamla kan inte stå så länge! Rullstolar, permobiler, 
 rollatorer tar plats! Önskar ni tar dessa föreställningar i stora konsertsalen! 

 ●  Mycket bra! Träffade många trevliga människor. 
 ●  Offentliga samlingarna bör i fortsättningen vara i stora salen. Svårt att få 

 sittplatser. 
 ●  Mycket bra underhållning, både för- och eftermiddag. Trevligt med lokala 

 förmågor istället för de stora artisterna från Stockholm. 
 ●  + Vi tackar för en perfekt placering - Garden är för liten, öppna Crusellhallen 

 nästa år! Barndiabetesfonden 
 ●  Allt har varit toppen. Det bästa hittills! 
 ●  En besökare efterlyste låsbart förvaringsutrymme för batteriet till elcykeln. 

 ●  Tack själv för en fint ordnad Äldredag! DIS-Filbyter hade platsen nr 18 och vi 
 upplevde ”folktrycket” eftersom vi vände på bordet och satt ute i passagen för 
 att kunna visa besökarna det som fanns på vår dator med olika 
 släktforskarprogram. (Jo, vi hade en stor skärm också, men det var inte alltid 
 så att vi hade samma bild på båda skärmarna.) 
 Vi upplevde ljudnivån som hög. Men det var inte så konstigt med alla 
 besökare runt om. Dock tror jag att alla som ville ha info om släktforskning 
 också fick veta, även om det fick lämnas med högt röstläge. 

 ●  Trevligt som vanligt. Jag tror också det var rekord och lite yngre seniorer. 

 ●  Tack för en fin dag! Önskan att SPF och Studieförbundet Vuxenskolan står 
 bredvid varann tillsammans med ABF och PRO. 

 ●  Roligt med så många besökande. Vi gjorde slut på över 400 ex av vår 
 programbroschyr och då var det säkert de som inte tog någon också. Trevliga 
 inslag och föreläsningar. FAS 

 ●  Vilken fantastiskt härlig dag det blev – tack för att vi fick vara med  Ett par 
 av våra medlemmar i rullstol och permobil påpekade att de inte kunde åka 
 runt bland borden då det var trångt och mycket folk. Min tanke när jag gick 
 runt var att det blev en hög ljudnivå vid mässdelen som måste vara jobbig för 
 utställarna att vistas i så många timmar…. 



 Skulle det gå att flytta ett antal bord från mässdelen/foajen till sidorna på 
 korridoren mot restaurangen? 

 Jag tänkte aldrig på hur det var skyltat men det var ganska många som 
 frågade oss var ”polisen” och musiken höll till så kanske större skyltar? Å 
 andra sidan spelar det ofta ingen roll hur stora skyltar man har för folk missar 
 de i alla fall. 

 Vi fick en superbra placering med tanke på att vi ville ha en större yta! 

 ●  Jag kan sakna bredden på utställare. Fick många frågor om hjälpmedel, allt 
 från enklare hjälpmedel som a� ta upp saker från golvet �ll rullatorer, 
 permobiler etc. (Hjälpmedelsbu�k var �llfrågade, men avstod årets äldredag. 
 Samordnarens anm.  ) 

 ●  Jag kan också tycka a� det vore bra a� ha med företag inom trygghet såsom 
 försäkringsbolag och banker, just nu skapar det som sker i omvärlden oro och 
 det hade varit bra om de äldre hade kunnat få kontakt inom de branscherna. 

 ●  Det hade också varit bra a� ha några mäklare på plats som hade kunnat 
 erbjuda fri värdering av nuvarande bostad och en kontakt för fram�den �ll 
 dem som planerar a� sälja sin bostad. 

 ●  Skulle tycka a� det hade varit kul a� ha någon blomsterbu�k på plats som 
 hade kunnat sälja några buke�er �ll mässpris för a� besökarna ska minnas 
 dagen även några dagar e�eråt när de ser sin buke�. De ska gå därifrån med 
 glädje och inspira�on. 

 ●  Kan tycka a� det var för många begravningsbyråer på plats! 
 ●  Mer företag inom friskvård och ak�vering 
 ●  Gärna en karta på var samtliga utställare fanns och en kort beskrivning av den 

 utställaren hade underlä�at (  Karta fanns i programmet.  Samordnarens anm.) 
 ●  Bra föredrag och bra underhållning! 
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